



Westmount

1

CANADA
PROVINCE DE QUÉBEC
DISTRICT DE MONTRÉAL

RÈGLEMENT 1035

WESTMOUNT

À une séance générale du conseil municipal de la Ville de Westmount dûment convoquée et tenue à l'Hôtel de ville le 5^{ième} jour de septembre 1989, et à laquelle assistaient:

Le maire - Mayor M. Cutler,
Les conseillers - Councillors

Avis de motion se rapportant à la présentation du présent Règlement ayant été donné au cours de la séance générale du conseil municipal de la Ville de Westmount, dûment convoquée et tenue le 1^{er} jour d'août 1989;

Il est ordonné et statué par le Règlement 1035, intitulé "RÈGLEMENT VISANT À MODIFIER DE NOUVEAU LE RÈGLEMENT 535 CONCERNANT LES CHIENS ET LES PERMIS S'Y RAPPORTANT", comme suit:

Le Règlement 535, adopté le 4^{ième} jour de février 1946, et modifié par les règlements 705, 786, 812, 815, 832, 851, 860, 883, 905, 914 et 960, est par les présentes modifié de nouveau comme suit:

CANADA
PROVINCE OF QUÉBEC
DISTRICT OF MONTREAL

BY-LAW 1035

WESTMOUNT

At a general sitting of the Municipal Council of the City of Westmount, duly called and held at the City Hall on the 5th day of September 1989, at which were present:

Président, Chairman
S. Aitken
P. Aspinall
P. Duffield
P. Fortin
S. Robertson
J. Rothman
D. Tingley
R. Vineberg

Notice of Motion of the presentation of this By-law having been given at the general sitting of the Municipal Council of the City of Westmount, duly called and held on the 1st day of August 1989;

It is ordained and enacted by By-law 1035, entitled "BY-LAW TO FURTHER AMEND BY-LAW 535 CONCERNING DOGS AND THE LICENSING THEREOF", as follows:

By-law 535, adopted on the 4th day of February 1946, as amended by By-laws 705, 786, 812, 815, 832, 851, 860, 883, 905, 914 and 960, is hereby further amended as follows:



Westmount

2

ARTICLE 1:

L'article 7A du règlement 535, déjà modifié, est par les présentes abrogé et remplacé par ce qui suit:

"ARTICLE 7A:

Tout chien accompagné et surveillé par son maître peut, pendant toute l'année et ce, entre 18h et 9h, courir en liberté dans les zones des parcs de la Ville prévues à cet effet et désignées par des panneaux officiels de la Ville. Nonobstant ce qui précède, tout chien accompagné de son maître peut, pendant les mois de décembre, janvier, février et mars, entre 18h et 9h, courir en liberté dans le parc Summit."

ARTICLE 2:

L'article 7C dudit règlement déjà modifié est abrogé par les présentes.

ARTICLE 3:

Le présent règlement entrera en vigueur conformément à la loi.

SECTION 1:

Section 7A of By-law 535, as amended, is hereby deleted and replaced by the following:

"SECTION 7A:

Dogs accompanied by their keepers may from 6:00 P.M. to 9:00 A.M. throughout the year, run off the leash in the City parks in those areas which are designated as dog runs by official signs of the City. Notwithstanding the foregoing, dogs accompanied by their keepers may, from 6:00 P.M. to 9:00 A.M., run off the leash in Summit Park during the months of December, January, February and March."

SECTION 2:

Section 7C of the said By-law as amended is hereby deleted.

SECTION 3:

This By-law shall come into force according to law.

Handwritten signature of May Cutler in blue ink.

Maire - Mayor

Handwritten signature of Robert C. Wilkins in blue ink.

Greffier de la Ville - City Clerk